
 
REFERAT NESK STYREMØTE 

 

DELTAKERE: 
Anne Cathrine Wie, Jonny Åsheim, , Grete Haugan Sætrang, Kyrre 
Rørstad, Solveig Gonsholt, Fredrik Aalerud 

 

FRA: Styret NESK SIGN.: 

ANSVARLIG: Grete SIGN.: 

KOPI: Dag Kleven 

MØTEDATO: REFERENT: MØTELEDER: NESTE MØTEDATO: 

15.05.24 kl.19:00 Jonny Grete  

 

Første styremøte etter generalforsamling 2023 er avholdt fysisk på Garder 

kurs å konferansesenter        

Sak 35.05.24 Godkjenning av referat styremøte 03.04.24 
Vedtak : Godkjent uten kommentarer. 

Sak 36.05.24 Nytt styre  
Nye styremedlemmer ønskes velkomne. Gjennomgang av arbeidsform og oppgaver  

Vedtak - tenke gjennom arbeidsoppgaver til neste møtet  

Sak 37.05.24 Saker fra Avlsrådet 

Sak AR005-24 - Dommerkonferanse – Innstillingen er vedtatt av styret. AR kan arbeide videre 

med planlegging 

Sak AR006-24- Endring av krav til oppdretterprisen – Avlsrådets innstilling godkjennes. AR 

oppdaterer statuttene på hjemmesiden til NESK   

Sak 38.05.24 – Innstilling til saker som skal behandles på Fuglhundtinget 2024 
Deltagelse og styrebehandling av saker som skal opp på Fuglehundtinget 7.-9. juni 

Vedtak – NESK anbefaler  

• Sak 3.1 Endring opptakskrav til dommerutdanning – Dommerutvalgets innstilling anbefales 

• Sak 3.2 Endring av instruks for dommerutdanning i FKF – FKF styrets forslag anbefales 

• Sak 3.3 Forslag om avvikling av lavlandsaktiviteten – Saken anbefales avvist 

• Sak 4 Kontingent – øke fra kr 30,- til kr 40,-  FKF styrets forslag anbefales 

• Sak 6 – Valg -  Nesk`s innstilling utsettes til neste styremøte 

For NESK deltar Grete (leder) og Kyrre (styremedlem) på Fuglehundtinget 

 



 
39.05.24 Kandidater til Samordningsutvalget (SU) Midt-Norge 
Forslag til kandidater – frist 1.juni 

Vedtak –  Det anbefales lokalklubbene å komme med forslag til kandidater. 

40.05.24 Teamsløsning for klubben 
Orientering om mulig løsning  

Vedtak –  Kalle inn til teamsmøte med skykontoret. Løsning presenteres styret på neste 

møte. Ansv. Jonny 

41.05.24 Sponsorsituasjon (Dag kan du lage en oversikt) 
Orientering om hvem vi har avtale med årlig og pr arrangement 

Vedtak –  Saken utsettes da Dag ikke deltok på møtet. 

42.05.24 Støtte til predatorjakt på Dovre 
Henvendelse vedr støtte til predatorjakt på Dovre-behandles i RU 

Vedtak –  Før søknaden kan behandles ønskes det fremlagt en plan for dette prosjektet. 

Planen skal vise mål, kost og tid for prosjektet.  Ansv. For oppfølging: Kyrre 

43.05.24 Premier til jaktprøver og utstillinger  som viser  
Ta stilling til om vi skal innføre nye premier eller fortsette med glassen fra Royal Scots 

Vedtak – Det hentes inn tilbud på eksisterende glass. I tilegg hentes det inn tilbud på 

alternative forslag til premier Ansv: Anne - Cathrine og Solveig 

44.05.24 Fuglehunden  
Ny redaktør – rullering på leder 

Vedtak – Jon Tore Jacobsen er engasjert som redaktør for NESK i bladet Fuglehunden i en 

prøveperiode frem til årskiftet 2024/2025. Det er usikkerhet på leveransene så det må 

utarbeides en funksjonsbeskrivelse.  Årshjulet oppdateres med ansvarlig person for å skrive 

leder til bladet fuglehund.  Ansv. Grete 

45.05.24 Websiden – søker ny redaktør 
Arbeidet med ny webredaktør som skal erstatte Grete pågår uten at vi har noen kandidater. 

46.05.24 Innkommen post 

• Informasjon om ny administrasjon i FKF – Grete redegjorde for sitt nye engasjement i 

administrasjonen til FKF 

• Raseparaden deltagelse og mulighets for gratis stand for raseklubbene (mail 06.05.24) 

Vedtak - Arrangementet legges ut på hjemmesiden som en søknad til eventuelle 

kandidater som kan tenke seg å delta. Ansv. Grete 

 



 
• Utfordring dobbeltroller i FKF og NESK-styret (01.05.24) – Fra medlem i NESK har 

styret mottatt bekymringsbrev angående dobbeltrollene som Grete vil få i NESK og 

FKF. 

Vedtak – Grete besvarer brevet. 

 

• Endring av HD-indeks for avlshunder og kriterier for Årets hund – Fra medlem i NESK 

har styret mottatt brev som beskriver at styret legger betydelig vekt på hundens HD 

diagnose og HD indeks som kriterium for å bli NESK avlshund eller Årets Hund. Dette 

er ikke i samsvar med avlsprioriteringene som er gjengitt i avlsrådets beretning for 

2023 og i RAS-dokumentet fra 2021. Konsekvensen er at en hund med HD ikke kan 

vurderes til årets hund i NESK. 

Vedtak – Brevet oversendes avlsrådet til vurdering og kommentar. Ansv. Jonny 

 

47.05.24 Helseprosjektet  

Kyrre informerte om status og videre arbeid 

48.05.24 Styrets representasjon på våre arrangementer 

Styremedlemmer representert på våre arrangementer  

Vedtak – Ingen avklaringer. Årshjulet oppdateres med arrangementer med navn på 

representanter fra styret. Ansv. Grete 

49.05.24 Distriktskontakter (DKer)  

Øke aktiviteten slik GF har bedt oss om. 

Fordele kontakten fra styret ut til DKer geografisk? 

Vedtak – I distrikt vest er det søkt om 3500.- til sosial kveld for medlemmer. Dette 

innvilges av styret. Hvert styremedlem forsøker å dra opp aktivitetene ute i distriktene. 

 

Møtet avsluttet kl. 21:30 


